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De Colleges van Curaitoïen en Hoogleeraren ondergingen geen 
verandering. 

In bet afgeloopen jaar weriden maatregelen genoimen dat de pensioen-
reebten der Professoren in de toeko'mst zoo goed mogelijk zullen zijtn 
verzekerd. 

Ten opizicihte van de Studenten betten Directeuren een oogenblik voor 
de vraag gestaan, of het noodig was bijizondere maatregelen te nemen, 
met het oog op 'de voor .sommigen hunner ploitseling optredende econo
mische moeilijkheden in dezen crisis-tijd. 

Gelukkig bleek dit oiveirbodig. 
Een van de onderwerpen, die vrijwel op elke Direatourenvorgadering 

aan de orde komen, is het vraagstuk, hoe op de beste wijlz© contact te 
houden met de Leden en B-egunstigers, en hoe hun belangstelling en 
liefde voor de Universiteit levendig te houden. 

Ook uit het Hoofdstuk Financiën blijkt, dat, zal de Vereeniging aan 
de Hoogeschool datgene kunnen verschaffen, wat zij noodig heeft, een 
noodzakelijke uitbreiding van het leden- en coriftribuanten-tal 
volgen moet. 

Ook te dezer plaatse wil het Bestuur gaarne (zijn dank uitspreken 
voor de ijverige en geheel' belangelooze medewerking, die de Corres
pondenten en de Provinciale Comité's in het afgeloopen jaar gaven. 

Het Bestuur is overtuigd, dat menscihelijkerwijis gesproken, zionder 
hun arbeid de Vereeniging nimmer over de noodige middelen zou 
kunnen beschikken. 

Op financieelen steun van Overheidswege aal niet mogen worden 
gerekend. 

Een bij de Gemeente Amsterdam ingediende aanvrage tot subsi-
dieering van het Paedagogisch Seminarie werd afgewezen. 

Ook in het afgeloopen jaar heeft het Bestuur zich tot taaik gesteld, 
het contact met de Correspondenten levendig te houden. 

Het gedenkboek der feestviering en de rede, door Prof. Ajaiders op de 
jaarvergadering gehouden, werden aan alle Correspondenten verstrekt. 
Het Bestuur vertrouwt, dat dit waardevolle materiaal bij de propaganda 
voor de Vrije Universiteit goede diensten zal kunnen bewijizen. 

Op een vergadering van Correspondenten in een der Provinciën, die 
door een Hoogleeraar en een der Directeuren werd bijgewoond, was 
aanwezig een vrouwelijke correspondente. Bij die gelegenheid vroeg 
men zich af, waarom zich niet meer zusters voor het oorrespondent-
schap besohikbaar stelden. In activiteit doen ziji zelden voor de 
broeders onder. 

Door de inrichting der vierde Faculteit onderging het personeel 
der Vereeniging uitbreiding in dien zin, dat teohnisch personeel moest 
worden aangesteld. 

De samenwerking tussohen Bestuur en personeel liet niets te 
wensohen oiver. 


